

No. 32322

February 21, 2008

Le 21 février 2008

Coram: McLachlin C.J. and Fish and Rothstein JJ.

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Fish et Rothstein

BETWEEN:

ENTRE :

Chief Denton George, in his personal capacity and on behalf of the Ochapowace Indian Band and Ochapowace Indian Band

Chef Denton George, en sa capacité personnelle et au nom de la bande indienne d'Ochapowace et Bande indienne d'Ochapowace

Applicants

Demandeurs

- and -

- et -

Her Majesty the Queen as represented by the Minister of Justice of Saskatchewan and Her Majesty the Queen as represented by the Attorney General of Canada

Sa Majesté la Reine représentée par le Ministre de la Justice de la Saskatchewan et Sa Majesté la Reine représentée par le Procureur général du Canada

Respondents

Intimées

JUDGMENT

JUGEMENT

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Number 938, 2007 SKCA 88, dated August 22, 2007, is dismissed.

La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéro 938, 2007 SKCA 88, daté du 22 août 2007, est rejetée.

C.J.C.
J.C.C.